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Interpelagill

W imieniu mieszkadc6w Wloctawka zwracam siq z pro6bq o informacjg dotyc:Ecq ulic
znajduiqcych sig w granicach administracrTinych miasta wrocrawek, ktore zostary
zaproponowane Marszalkowi Wojew6dztwa Kujawsko-pomorskiego do zmiany kategorii
do poriomu dr6g wojew6dukich, proszq o podanie daty w kt6re.i wladze s:morzqdowe
wojewodztwa przyjqfy wniosek, Miasta Wloclawek na zmi6nq kategorii clrog, spelniaj4cy
wszystkre przewidziane prawem kryteria. prosze o podanie calkowitej dtugoici drog objqtych
tych wnioskiem orau ich dlugolci w granicach adm inistracyjnych miasta.
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